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Agenda - Skolebestyrelsesmøde 

05. oktober 2022, 18:00 – 21:30, Afd. Lillerød 
 

Møde indkaldt af Peter Hvidegaard 
 

Deltagere:  
Skolebestyrelsen inkl. ledelsesrepræsentanter 

Afbud: Nanna Flindt Kreiner, Thomas Pedersen 

 

Tidspunkt Emne Ansvarlig 
1800-1810 Velkomst 

- Agenda 
- Vedtagelse af forretningsorden for skolebestyrelsen 

- Velkommen til elevrådsrepræsentanter 

 
Velkommen til Mads og Noah fra elevrådet. Mads og Noah deler 
formandsposten i elevrådet på afd. Lillerød. 
 
Ingen kommentarer til dagens agenda eller referatet fra sidste møde. 
 
Vedtagelse af forretningsordenen er udskudt til næste møde.  
 
Helene udtræder af skolebestyrelsen grundet arbejdsmæssige årsager. 
Bestyrelsen takker Helene for indsatsen. Forældresuppleant indkaldes til 
kommende møde, og på det møde konstituerer bestyrelsen sig med en ny 
næstformand. Tue og Peter drøfter plan for suppleantvalg.  
 
 

Peter 

1810-1820 Elevråd 

- Præsentation af input til initiativsag 
 

Noah præsenterer pointer fra elevrådets drøftelser. Inputs er vedhæftet 
dagsordenen som bilag. 
 

Elevråds-

repræsentanter 

1820-1900 Initiativsag 
- Gruppediskussion omkring principper (Vedlagt som bilag) 

- Fremlæggelse af debat i plenum 
 

Pointer fra drøftelserne omkring principper: 
 Kantine og et miljø omkring måltid/frokost 
 Trygge miljøer, alderssvarende 
 Fritidsmiljø har en selvstændig værdi (opdelingen uv. og SFO) 
 Udemiljø, udearealerne centrale 
 Lokalerne: Ikke kun kvadratmeter, men også fleksibilitet og 

mulighed for opdeling 
 De professionelles miljø: Mulighed for samling/møder, 

arbejdspladser tæt på børnegrupperne 

 
Tue 
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 Vigtigt med center- og specialklasser tæt på de alderssvarende 
almenmiljøer 

 Behov for zoneinddelinger inde og ude 
 Læringsmiljøerne skal kunne imødekomme forskellige behov, 

årgangene skal bo tæt sammen, grupperum. Skolens DNA at være 
årgangsorganiseret. Vigtigt for bestyrelsen at understøtte 

 Adgangsforhold til skolen (parkering, cykler, sikker skolevej) 
 

1900-2100 Initiativsag 
- Forvaltningspræsentation af løsninger (tegninger + analyser) på 

scenarie 1,2,4 
- Bestyrelsesinput/spørgsmål til afklaring hos forvaltningen 

- Næste skridt 

 
Forvaltningen præsenterer en status på, hvor langt skolens MED-udvalg og 
forvaltning er i processen med at undersøge muligheden for at samle 
Lillevang Skole på matrikel Skovvang. Det er ikke det endelige forslag, men 
en status. 
 
MED-udvalget og forvaltning arbejder lige nu med tre scenarier. Finn 
Johansen præsenterer scenarierne. Skolebestyrelsen forholder sig til de tre 
scenarier og giver sit besyv med. 
 
Skolebestyrelsen understreger, at der er bekymring for, at der mangler 
kapacitet i de tre scenarier. Bestyrelsen udtaler, at den er bekymret for, at 
det virker klemt i de tre scenarier, og at udeområderne virker klemt og skal 
prioriteres. Derfor beder skolebestyrelsen forvaltningen om at udarbejde et 
ekstra scenarie (nr. 6), hvor der etableres udskolingsklasselokaler og 
faglokaler i en separat bygning på boldbanen.  
 
Skolebestyrelsen drøfter generelt: 

 Elevprognosetallene og behov for en fleksibilitet ved et højere 
elevtal i midtbyen. Skolebestyrelsen udtrykker en bekymring for, 
om der er lokalekapacitet nok og nok 
klasselokaler/grupperum/mellemformer 

 Bestyrelsen har behov for at drøfte konklusionerne på de fremlagte 
elevprognoser med forvaltningen 

 Vigtigt, at det bliver en skole, vi har ambitioner om og gerne vil 
lave – bekymring for, at der ikke er taget højde for det, der kræves 

 Perspektiver i at bygge nyt, fremfor at etablere miljøer på 
hovedskolen 

 Perspektiver i at bygge en ny bygning på boldbanen med 
udskolingslokaler og faglokaler som et nyt scenarie 

 
Næste skridt:  

 Møde omkring forudsætninger og tolkning af prognosetallene. Peter 
koordinerer med Dorthe/Finn og inviterer fra skolebestyrelsen 

 Forvaltning og MED arbejder videre – herunder med et 6. scenarie 
– og vender tilbage til skolebestyrelsen 

 

 
Forvaltningen 

 
Peter/Tue 
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2100-2130 Økonomi 

- Budget 2023 
- Udgiftsstop 

 
Tue gennemgår det kommunale budget 2023 og konsekvenser på 
skoleområdet. 
 
Tue gennemgår overslag på skolens tildelingsbudget med diverse 
fremskrivninger. Der skal findes en besparelse for et budget i balance 
fordelt på SFO og almenområdet (undervisningsdelen). Ca. 2.000.000 kr. 
 
Peter supplerer med sine perspektiver på det politiske oplæg til 
budgetforlig, hvor det på skoleområdet er værre end i det første 
budgetudkast. Peter påpeger, at der ligger en stor ansvarsfraskrivelse fra 
politisk side i budgetforliget. Peter tager kontakt til de øvrige 
skolebestyrelsesformænd. Skolebestyrelsen bifalder dette. 
 
Anna og Rikke orienterer kort om håndteringen af udgiftsstoppet på de to 
afdelinger.  
 
 

 

Tue 

2130 Afrunding/Evt. 
- Næste møde 03. November 2022 

Peter 

 

Ref. Anna Sandell 
 

Bilag:  

- Principper for arbejde med scenarier til initiativsag 

- Elev/rettighedsråds udtalelser Lillerød+Skovvang 

 


